
Referat af Generalforsamling 11.8 2024  

1) Valg af dirigent 

a) Bestyrelsen foreslår Bent Nielsen, som vælges 

b) Bent gør rede for, at generalforsamlingen er lovligt indkaldt 

2) Formandens beretning 

a) Beretningen vedhæftes separat 

b) Spørgsmål: Er den ø, der er kommet frem foran Dyngby Hage en konsekvens af revet. 

Myndigheder har vurderet, at placeringen af revet ikke har indflydelse på kysten? Karma 

oplyser, at den ø er kommet og gået flere gange gennem årene.  

c) Beretningen godkendes af enstemmig generalforsamling.  

3) Regnskab. 

a) Regnskab sendes rundt 

b) Dyngby Overgårds Grundejerforening læses højt. 

i) Regnskabet godkendes 

c) Elmegårdsvej regnskab læses højt 

i) Der spørges til, hvad Hydrotol er, og det forklares, at det er et klæbemiddel til 

reparation af slaghuller 

ii) Regnskabet godkendes 

d) Budget 

i) Budget for Dyngby Overgårds Grundejerforening 2025 læses højt 

ii) Budgettet for indeværende år er godkendt på sidste års generalforsamling 

iii) Vejmandsordning dækker over, at Henning Grabow i sin fritid bruger meget tid på at 

vedligeholde veje og fællesområder.  

iv) Budgettet vedtages 

4) Indkomne forslag - Etablering af badebro. 

a) Forskellen i de to tilbud dækker over, at det billige tilbud vil kræve arbejdskraft fra 

foreningerne 

b) Broen vil ikke skulle tages ind om vinteren 

c) En badebro vil kunne forstyrre naturoplevelsen på stranden 

d) Der rundsendes en række kommentarer fra Henning og Anni Grabow.  

e) Hvem skal stå for ejerskab og vedligehold 

f) Der kan opfordres til, at Feriepartner giver et tilskud 

g) Der er forskellige forventninger til trafik og gener fra udefrakommende gæster 

h) Der refereres til nyetableret bro ved Norsminde 

i) Hvorfor er Lillemosegård ikke inviteret ind til at være med.  

j) Evt. anden placering kan komme på tale.  

k) Alle detaljer om sådan en bro skal gennemdrøftes 

l) Der forventes meget støj ifm. en bro. Der stilles spørgsmål ved, om der kommer støj 

m) Man kan bruge badesko.  

n) Håndtering af affald ifm. badebro.  

o) Vi ved ikke, hvordan en evt. tilstrømning af flere gæster vil komme.  

p) Udvalget kan undersøge nærmere, hvilke konsekvenser der evt. vil være ved etablering 

af bro.  

i) Efter afstemning tilkendegiver generalforsamlingen, at Dennis Meyer og 

arbejdsgruppen arbejder videre ift. at sondere videre vel vidende, at der er en vis 

skepsis til projektet. 12 stemmer for og 7 stemmer imod. 



5) valg 

a) Kasserer - Rikke Harrit ønsker ikke genvalg. Bestyrelsen foreslår valg af Berit Ryun 

Nysæther 

i) Berith Ryun Nysæther Poppelvænget 5 vælges til kasserer 

b) Næstformand -  

i) Frankie Henriksen Hasselvænget 1 vælges som næstformand 

c) Formand - Leif trækker sig som formand.  

i) Svend Erik Nielsen Hasselvænget 17 vælges som formand 

d) Suppleant til bestyrelsen -  

Mette Jung Meyer, Egevænget 5 vælges som suppleant 

e) Revisor - Erik Mikkelsen - ønsker ikke genvalg.t 

i) Ingrid Tang Birkevænget 9. Vælges som revisor. 

f) Revisorsuppleant  

i) Klaus Skytte Poppelvænget 3. Vælges som revisorsuppleant. 

6) Evt.  

a) Søren Sørensen oplyser, at kommunen har været ude og måle bumpet foran 

Elmegårdsvej 100. Søren har haft tællinger af trafikken, og har oplevet op mod 100 biler 

på en time.  

b) Søren giver udtryk for, at der er tiltagende tung kørsel på vejen 

c) Berith Ryun Nysæther forvirres over skilteskoven foran Elmegårdsvej 100 samt 

manglende 40 km skilt, når du kører fra området (grusvejen) og kører ind på asfaltvejen, 

hvor der også er 40 km zone op til Elmegårdsvej nr 100 - Dyngby. 

d) Bente Dyngby Havvej 49 tilkendegiver, at svinget på hjørnet af Elmegårdsvej/Dyngby 

Havvej/Forstranen er blevet noget ramponeret af den tunge trafik, der har været ifm. 

byggeri i området.  

i) Leif oplyser, at bestyrelsen har rettet mundtlig og skriftlig henvendelse til bygherre 

med bud om at få reetableret vejen i det pågældende sving.  

e) Karen Hasselvænget 3 tilkendegiver, at der kommer en del trafik fra Lillemosegård 

gennem Elmegårdsvej-Dyngby Havvej. Opfordrer til at etablere større bump og 

henvende sig til grundejere, at de og deres håndværkere bruger deres egen vej 

i) Rikke fortæller, at bestyrelsen har haft tæt kontakt til både bestyrelsen og 

grundejerne derovre 

f) Jette Hasselvænget 17. Hvem ejer alle de både, der ligger på stranden? Der er flere af 

bådene, der tilsyneladende ikke har været brugt i årevis. Det opleves, at de nogle gange 

bliver taget med ud i havet og bliver smadret.  

g) Palle Forstranden 6 – hvorfor er der forskellige antal betalende til vej og Elmegårdsvej 

i) Rikke redegør for, hvorfor der er forskelligt antal betalende.  

h) Bent Nielsen takker for god ro og orden på mødet 

i) Leif takker for dirigentens og referents indsats på mødet og Leo for græsslåning på 

fællesområder. 

j) Leif takker for samarbejdet med Rikke bestyrelsesarbejde gennem 12 nu, hvor hun 

træder ud af bestyrelsen og Erik for indsatsen som revisor 

k) Rikke takker for Leifs indsats i bestyrelsen 

Referent: Dennis Meyer 

Godkendt af ordstyrer og bestyrelsen. 


